
SPRAWOZDANIE Z PRACY KOMISJI BUDŻETU I ROZWOJU 

ZA MIESIĄC LIPIEC 2020 ROKU 

 

W miesiącu lipcu Komisja Budżetu i Rozwoju odbyła dwa posiedzenia w formie 

telekonferencji: 27.07. i 28.07. 2020 roku. 

 

27 lipca odbyły się wspólne obrady z Komisją Infrastruktury i Zagospodarowania 

Przestrzennego na temat gospodarki odpadami na terenie gminy. 

Sprawozdanie z tego posiedzenia przedstawi przewodniczący Komisji Infrastruktury i 

Zagospodarowania Przestrzennego. 

 

28 lipca Komisja Budżetu i Rozwoju pracowała według następującego porządku: 

 

1.Zmiany budżetu gminy na przestrzeni ostatnich lat 

2.Informacje o aktualnej sytuacji finansowej gminy 

3.Opiniowanie projektów uchwał 

4.Sprawy różne 

 

Ad.1. 

Na posiedzeniu komisji zastępca skarbnika przedstawił zmiany budżetu na przestrzeni 

ostatnich lat 2011-2020. Dokonaliśmy porównania wysokości wykonanych dochodów i 

wybranych podatków : wpływy z PIT,CIT, ,podatku od nieruchomości i wpływ z podatku 

rolnego. Największą tendencję systematycznego wzrostu ma podatek PIT, plan na rok 2020 to 

ponad 4 900 000 złotych. Wpływy z podatku CIT również zwyżkują, plan na 2020 rok to 5 

990 000 zł. Podatkiem stabilnym jest podatek od nieruchomości, który też wykazuje 

tendencję wzrostową. 

Obserwujemy wzrost planu wydatków, od roku 2016 spowodowany jest m.in. 

wprowadzeniem programu 500+, dotacjami na zadania współfinansowane, w tym ze środków 

UE i zadaniami inwestycyjnymi. 

Otrzymaliśmy również zbiorcze zestawienie planu i wykonania wydatków od 2011 roku do I 

półrocza 2020 roku w celu porównania nakładów na poszczególne działy klasyfikacji 

budżetowej. 

Ad.2. 

Na dzień 30.06.2020 roku wynik budżetu zamknął się nadwyżką ponad 30 mln złotych o 

czym mówi sprawozdanie Rb-NDS o nadwyżce /deficycie jednostek samorządu 

terytorialnego. 

Komisja otrzymała informację o planie i wykonaniu budżetu gminy na dzień 30.06.2020 

roku: 

-wykonanie dochodów 101 632 951 złotych-54,4% 

-wykonanie wydatków- 71 549 309 złotych-34,97% 



Ad.3.Komisja pozytywnie zaopiniowała następujące projekty uchwał: 

-w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość na czas oznaczony do 3 lat: 

 dz. nr 42/1,AM-14 o powierzchni 49m2+14,4 m2 w Kątach Wrocławskich 

 dz. nr 26/2 o powierzchni 220 m2 Sośnica -Różaniec 

 dz. nr 26/2 o powierzchni 354 m2 Sośnica- Różaniec 

 dz. nr 26/2 o powierzchni 330 m2 Sośnica -Różaniec 

 dz. nr 42/1, AM-14 o powierzchni 22,80 m2 Kąty Wrocławskie 

 dz. nr 42/1, AM-14 o powierzchni 85,25m2+ 16,50 m2 Kąty Wrocławskie 

 dz. nr102/14, AM-13 o powierzchni 3,75 m2 Kąty Wrocławskie 

 dz. nr 53/3, AM-13 o powierzchni 12,15 m2 Kąty Wrocławskie 

 dz. nr 16, AM-6 o powierzchni 4,94 m2 Kąty Wrocławskie 

 dz. nr 26/2, AM-1 o powierzchni 26m2 Sośnica-Różaniec 

 dz. nr 16, AM-6 o powierzchni 108 m2 Kąty Wrocławskie 

 dz. nr29/13 AM-13 o powierzchni 105 m2 Kąty Wrocławskie 

 dz. nr 29/13 ,AM-13 o powierzchni 82,5m2 Kąty Wrocławskie 

 dz. nr 16, AM-6 o powierzchni 72m2 Kąty Wrocławskie 

 

- w sprawie pomocy rzeczowej Województwu Wrocławskiemu 

- w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok 

- w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia WPF Gminy Kąty Wrocławskie 

 

Ad. 4 

Komisja Budżetu i Rozwoju na posiedzeniu w dniu 28 lipca br. pozytywnie zaopiniowała 

wniosek Burmistrza MiG dotyczący sprzedaży nieruchomości zabudowanej nr ewid.3/4 AM-

15 o pow.730 m 2, położonej w Kątach Wrocławskich przy ul. 1 Maja, w drodze przetargu 

nieograniczonego. 
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